
  

 

    
CULTUURRAAD 
 
 
VERSLAG 27/06/2016 
 

  
aanwezig verontschuldigd 

Kris De Hoon Forum Cultuur X 
 

Raymond Hoste Forum Cultuur 
 

X 

Herwig Kempenaers Forum Cultuur X 
 

Griet Mertens Forum Cultuur X 
 

Wim Paeshuyse Forum Cultuur X 
 

Chris Van Wijnsberghe Forum Cultuur X 
 

Huub Venken Forum Cultuur X 
 

Peter Heyns cultuurdeskundige 
 

X 

Maarten Meyers cultuurdeskundige 
 

X 

Bart Gaublomme cultuurprofessional X 
 

Annelies Nagels cultuurprofessional X 
 

Jef Van Eyck cultuurprofessional X 
 

Nico Verhoeven cultuurcoördinator X 
 

Astrid Wittebolle Schepen Cultuur x 
 

 
 
AGENDA: 
 

1 Goedkeuring vorig verslag 
2 Memorandum Cultuurraad naar aanleiding van de vraag Cultuurraad voor de 

Kempen 
3 Overzicht subsidiedossiers gemeenschapsvorming 
4 Evaluatie Straatartiesten op de Grote Markt 
5 Stand van zaken Coming World Remember Me 
6 Vervanging Bart Gaublomme 
7 Uitreiking Prijs van de Cultuurraad 
8 Rondvraag 
9 Vraag ivm straatnamen  

 
 

1 Goedkeuring vorig verslag 
 
Het verslag van de vorige vergadering van 27 juni 2016 wordt goedgekeurd. 
 

2 Memorandum Cultuurraad naar aanleiding van de vraag Cultuurraad voor de 
Kempen 

 
Nico en Chris geven een verslag van de eerste bijeenkomst over het memorandum dat opgemaakt zal 
worden naar aanleiding van de volgende gemeenteraadsverkiezingen. Een eerste aanzet werd 
gegeven door Wim, Peter en Chris. Jef van Eyck bezorgde een aantal suggesties. 
 
Het verslag van deze vergadering wordt overlopen en vindt u als bijlage. 
Bedoeling is om vanuit dit document verdere stappen te zetten. 



 
Huub suggereert om de blik op de toekomst te richten en vooral te focussen op de tendensen. In die 
zin moeten de thema’s in dienst staan van de tendensen. Grote uitdaging zal zijn om een antwoord 
te kunnen formuleren op die dingen die op ons afkomen. 
 
In een memorandum mag vrij gedacht worden en mogen ambities geformuleerd worden. Hoe 
duidelijker en concreter de ideeën, hoe groter de kans dat het memorandum ook effectief gebruikt 
gaat worden.  
 
De werkgroep wordt gevraagd om een sneuveltekst op te stellen. Nico stelt een doodle op.  
 
Cultuurcoördinatie bestaat dit jaar 15 jaar. Nico is bezig om een overzicht te maken van de werking 
en een voorzet te geven voor de volgende jaren. Deze denkoefening gebeurt parallel met de opmaak 
van het memorandum.  
 
 

3 Overzicht subsidiedossiers gemeenschapsvorming 
 
Een van de werkingsthema’s waar cultuurcoördinatie hard heeft op ingezet is 
‘gemeenschapsvorming’. Dit gebeurde via eigen projecten en via het subsidiereglement 
gemeenschapsvormende culturele projecten. Nico heeft een overzicht gemaakt van de projecten die 
de voorbije jaren werden ondersteund. Het meest recente overzicht vindt u als bijlage.  
 
 

4 Evaluatie straatartiesten 
 
Nico geeft een korte evaluatie van deze editie van Straatartiesten op de Grote Markt.  
Straatartiesten wordt elk jaar georganiseerd op de vrijdag voor 11 juli en vindt in 2017 voor de vijfde 
keer plaats. De editie van 2016 was een succes. 

- Ondanks het vroege startuur was er vanaf het begin van het evenement veel volk aanwezig.  
- Ook na ondertussen gekende dip tussen 18 en 19 uur was er voor de hoofdacts veel publiek 

aanwezig. Dit was een ander publiek dan in de loop van de namiddag. 
- Het publiek van Straatartiesten komt uit de regio. 
- Goed om zien was dat het publiek een mooie weerspiegeling was van de Turnhoutse 

bevolking. 
 
 

5 Coming World Remember Me. 
Van 9 tot en met 23 oktober komt het mobiele CWRM atelier naar Turnhout (leegstaande bib 
Warande). De inschrijvingen van de scholen liepen bijzonder vlot binnen. Alle schoolmomenten zijn 
volzet. Ook voor de andere workshops is er interesse. Op woensdag, vrijdag, zaterdag en zondag 
zullen er ook nog workshops met vrije inloop georganiseerd worden.  
Per workshop worden 2 a 3 vrijwilligers voorzien. Deze worden op dit moment ingeroosterd. Voor 
het Forum Cultuur is er een workshop ingepland op 11 oktober om 19.30 uur. Leden van de 
Cultuurraad zijn hier van harte welkom . 
 
 

6 Vervanging Bart Gaublomme 
 
De Cultuurraad is als volgt samengesteld:  

- 7 afgevaardigden uit het Forum Cultuur,  
- 3 cultuurprofessionals: professioneel werkzaam in Turnhout in de culturele sector; 



- 2 cultuurdeskundigen: wonend in Turnhout en werkend in de culturele sector. 
 
Bart Gaublomme behoorde tot de categorie ‘cultuurprofessionals’. 
 
Nu de plaats van Bart vrij is gekomen, zijn er drie keuzes: 

- Niet vervangen, en wachten tot de volgende legislatuur 
- Vragen aan mensen om zich kandidaat te stellen 
- Vragen aan de vervanger van Bart bij Mooov om zijn kandidatuur te stellen. 

 
Vanuit de Cultuurraad wordt er opgemerkt dat leden in eigen naam en niet in naam van de 
vereniging lid zijn. Er wordt met een open blik deelgenomen aan de bijeenkomsten waarbij de 
ervaringen opgedaan in de eigen organisatie uiteraard meegenomen worden.  
 
De Cultuurraad beslist om op zoek te gaan naar een vervanger van Bart Gaublomme. Suggesties van 
personen zijn welkom en kunnen aan Nico bezorgd worden.  
 
Mogelijke kandidaten kunnen aangesproken worden en worden gevraagd om schriftelijk een 
gemotiveerde kandidatuur te bezorgen. De kandidaturen zullen besproken worden door de zeven 
leden van het Forum Cultuur. 
 
 

7 Uitreiking Prijs van de Cultuurraad 
 
De  Prijs van de Cultuurraad zal op 15 oktober, 20 uur, in de Warande uitgereikt worden tijdens de 
eerste editie van de Sprekende Ezels in de Tuinzaal.  
 
 

8 Rondvraag 
Chris vraagt de Cultuurraad advies uit te brengen over twee nieuwe straatnamen: Schildpad en 
Treskesdijk. De Cultuurraad adviseert positief. 
 
Annelies nodigt de leden van de Cultuurraad voor de opening van de nieuwe tentoonstelling van  
Peter de Cupere – Eens was ik een mens.  De vernissage vindt plaats op vrijdag 9 september om 20 
uur in de Expozaal. Als u komt, geef Annelies een bericht.  
Peter de Cupere maakt als beeldend kunstenaar gebruik van geur. Het werk dat hij maakt, bezit een 
poëtische kracht die de kijker zowel emotioneel als intellectueel raakt. In de Warande toont Peter de 
Cupere nieuw werk. Een collectie van circa 20.000 menselijke staarten integreert hij in een 
ruimtelijke installatie. Sprekers zijn Astrid Wittebolle, schepen van cultuur van de stad Turnhout en 
Luk Lambrecht, kunstrecensent. Tijdens de vernissage zal er ook een happening doorgaan waarbij de 
haarstaart van Peter de Cupere afgeknipt zal worden. 
 
 
Jef laat weten dat tijdens de Koepdag Lina is opgenomen in de reuzengemeenschap van Turnhout. 
http://www.gva.be/cnt/blwad_02431312/de-koep-en-frisgemixt-stellen-eerste-reuzin-van-vreemde-
origine-voor 
 
Jef geeft ook meer uitleg over het project Fietsen zonder grenzen, een samenwerking tussen 
fietspunt en de Koep. Mensen met beperkte mobiliteit kunnen samen met een begeleider een ritje 
maken op een riksja waarbij de ‘pilot’ de passagier naar voor hem interessante plekken brengt. Het 
sociale contact speelt hierbij een belangrijke rol. Fietsen zonder grenzen is geen fietstaxi. 
 



Nico geeft nog een korte evaluatie van “Mooov wijkt af”. De editie van dit jaar was bijzonder 
succesvol. Het evenement werd dit jaar gekoppeld aan de viering van “de Vaart Verjaart”. De 
combinatie van unieke locaties, uitstekend weer, de samenwerking met de buurten en goede films 
zorgde voor een grote publieksopkomst (ca 350 a 400 personen per voorstelling). Mooov blijft zelf 
ook te spreken over de wijkt af formule. Met deze manier van werken bereikt de organisatie naast 
hun trouw publiek ook andere (jongere) filmliefhebbers.  
 
Nico was aanwezig op het persmoment waar Peter Bellens de verbouwingen van de Warande 
toelichtte. De brochure over deze werken vindt u als bijlage. 
 
 
 
 


